



基督教香港信義會紅磡信義學校 ELCHK HUNG HOM LUTHERAN PRIMARY SCHOOL

九龍土瓜灣炮仗街三十九號

39 PAU CHUNG STREET, TOKWAWAN, KOWLOON.

電話: 2712 1543

傳真: 2714 2476

電子郵件: info@hhpls.edu.hk

聖誕親子填色比賽 2024

Christmas Card Parent-Child Coloring Contest 2024 (幼稚園同學適用 Students from Kindergarten)

主辦機構 Organization

基督教香港信義會紅磡信義學校 ELCHK Hung Hom Lutheran Primary School

目的 Purpose

加深學生對聖誕節的認識，並分享「愛和喜悅」

Teach fellow students about Christmas and share “Love and Joy”

參賽資格 Level

幼稚園同學及家長 Students and parents from Kindergarten

報名及遞交作品詳情 Registration and submission details

- 每名學生只可提交一份作品（提交多份作品者將被取消資格）

Each student can only submit one work (Those who submit multiple works will be disqualified)

- 學生可以個人或親子形式參賽

Students can participate as individuals or with their parents

- 參加者須將作品交回所屬幼稚園，也可親身遞交或寄回九龍土瓜灣炮仗街 39 號基督教香港信義會紅磡信義學校，信封請註明『聖誕親子填色比賽 2024』

Participants must submit their work to their kindergarten, or submitted in person or mail it to ELCHK Hung Hom Lutheran Primary School, 39 Pau Chung Street, To Kwa Wan, Kowloon.

Please indicate on the envelope “Christmas Card Parent-Child Coloring Contest 2024”

作品要求 Requirements

- 參加者可使用任何繪圖材料，例如鉛筆，木顏色筆，蠟筆或塗料等

Participants can use any drawing materials such as pencils, color pencils, crayons or paints, etc

- 不接受任何電腦繪圖或其他電子方式作品

No computer graphics or other electronic works will be accepted

評分標準 Scoring criteria

- 切合主題（30%） Relevant to the topic (30%)
- 創作技巧（40%） Drawing Techniques (40%)
- 個人創意和想像力（30%） Creativity and Imagination (30%)

獎項及獎品 Awards and prizes

- 冠軍（一名） 獎狀及超市禮卷\$200

Champion (one person) will receive a certificate and supermarket gift voucher of \$200

- 亞軍（一名） 獎狀及超市禮卷\$100

First runner-up (one person) will receive a certificate and supermarket gift voucher of \$100

- 季軍（一名） 獎狀及超市禮卷\$50

Second runner-up (one person) will receive a certificate and a supermarket gift voucher of \$50

- 優異獎（十名） 獎狀及紀念品一份

Merit Award (ten people) will receive a certificate and a souvenir

截止報名日期 Deadline for registration

2024 年 12 月 5 日 December 5, 2024

賽果公布 Results announcement

比賽結果將於 2024 年 12 月公布，各得獎者將會收到電話通知

The results of the competition will be announced in December 2024, and the winners will be notified by phone

參賽授權及條款 Authorization and Terms

參加者遞交作品回所屬幼稚園或主辦機構，即被視為已仔細閱讀及遵守比賽的所有參賽條款，並同意將作品用於本次比賽的宣傳及展示，以及授權主辦方使用作品

Participants submitting their works to their kindergarten or ELCHK Hung Hom Lutheran Primary School are deemed to have carefully read and complied with all the competition's entry terms.

They also agree to use their works for the promotion and display of this competition and authorize the organization to use their works

查詢 Enquiries

如有任何查詢，請致電本校（電話：2712 1543）與張汶焯老師聯絡

For any enquiries, please call our school (Tel: 2712 1543) to contact Mr. Cheung Man Hee

